
Zápis ze zasedání ZO konaného dne 21.8.2024 od 18.00 hodin v kanceláři 

obecního úřadu 

 

Přítomni: MVDr. Jiří Vobr, Ing. Jiří Švarc, Jana Pirasová, Ing. Hlivka -Pirasová, 

Alena Hejnová, Jana Nováková, 

 

Omluveni:    Miroslava Hulíková, 

Ověřovatelé zápisu:   Jana Nováková, Jana Pirasová 

Zapisovatel: Jana Strouhová 

 

Starosta obce, pan Jiří Vobr, přivítal přítomné zastupitele, zkonstatoval, že je  

přítomno 6  členů   zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy  

usnášeníschopné. Poté byl přečten návrh programu zasedání.   Hlasování: 6/0/0 

Kontrolou zápisu z minulého zasedání bylo zjištěno důsledné plnění usnesení 

zastupitelstva obce. 

 

 

Program zasedání: 

1. Rozpočtové opatření č. 6 

2. Zhodnocení pouťové zábavy 

3. Pošta, různé 

4. Zhodnocení nájmů v obecních bytech 

 

 

Usnesení č. 7/2024:    

 

1. Zastupitelstvo bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 6, které 

bylo zveřejněno na webových stránkách obce. Zastupitelstvo bere 

rozpočtové opatření na vědomí. 

 



2. Pouťová zábava se konala 17.8.2024, kapela Takton obržela  částku 

16 000,  starosta objednal  Toi toi, občerstvení zajistilo pohostinství 

Klec.    

 

3. Zastupitelé vznesli dotaz na možnost přemístění kontejneru na kovový 

odpad od dětského hřiště na jiné místo. Jiné místo v obci  není, ale 

zatím se problém vyřeší zelenou fólií před plot a nasázením popínavé 

rostliny. 

 

4. Starosta informoval zastupitele s tím, že obec obdržela povolení na 

vypouštění odpadních vod na dalších pět let od nabytí právní moci. 

 

5. Zastupitelé zrevidovali výši nájmů v obecních bytech, obec vlastní 6 

bytů, z toho 4 byly postaveny  s podporou MMR – jako podporované 

bydlení se stanovenou hranicí 61,10 Kč. V těchto bytech bylo 

stanoveno nájemné na 45 Kč za 1m2 , vzhledem k tomu, že v obci není 

prodejna, pohostinství, škola, školka, zdravotnictví a obci záleží na 

tom, aby byty byly obsazeny bezproblémovými nájemníky se nájemné 

zatím nezvyšovalo. Zastupitelstvo obce navrhuje z důvodu inflace 

zvýšit nájemné o 10 Kč na 1m2 ve všech bytech a to od 1.1.2025.  

 

Hlasování: 4/1/1 – Pro: Nováková, Hejnová, Pirasová, Ing. Hlivka 

Pirasová, zdržel se hlasování: Ing. Švarc, proti: MVDr. Vobr. 

 

 

Konec zasedání: 18:45 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Jana Pirasová ………………………. 

 

    Jana Nováková ………………………. 

 

Zapsala:    Jana Strouhová ………………………….. 

 

Starosta obce:  MVDr. Jiří Vobr ………………………….. 

 


